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Protokoll fört vid PRO Sundsvalls samorganisations Representantskap – Höstmöte 

den 29 november 2021 klockan 10.00 -12,15 

Plats: Selångers IP Café 
 

Inbjuden Gäst:  
Mats Abrahamson. Lokalplanerare för socialförvaltningen i kommunen var inbjuden gäst och 
han presenterade ett reviderat lokalplan för särskilt boende för äldre vad som planeras inom 
Sundsvalls kommun när det gäller Äldreboende. Det finns enl. prognos ökat behov under tiden 
2021—2023 med 380 nya platser samt redovisade skillnader på olika boenden i omvårdnad. 
Nya äldreboenden i Matfors  finns för närvarande ingen detaljplan på 
Frågor framfördes om Mötesplatser som reduceras såsom FH och Träffpunkten i Kvissleby 
Mats tar med sig dessa frågor och återkommer med rapport 
Mats avtackades med en liten gåva för en bra redovisning på äldreboenden Bilaga 1 
 

1.Representantskapshöstmötet öppnas. 

Ordförande Inge Widén hälsar välkommen och förklarar Representantskapsmötet för öppnat. 

2. Upprop  
Ordförande Inge Widén förrättar upprop av ombud från de olika föreningarnas 
representantskapsledamöter. PRO Sundsvalls samorganisations styrelse samt valberedning, och 
PRO Distriktets representant. 
 
3. Fastställande av dagordning.  
Förslaget till dagordning gås igenom och godkänns av representantskapet 
 
4. Val av 2 justerare  
Ingrid Blomqvist och Bernt Magnusson föreslås till justerare av dagens protokoll. 
Redskapet beslutar: 
Att utse Ingrid Blomqvist. och Bernt Magnusson till justeringspersoner. 
 
5. Aktuell information från Riks och Distriktet  

PRO Distriktets ordförande Håkan Byberg informerar från PRO Riks, de stora frågorna just nu på 

riksnivå är utredningen om PRO:s framtida organisation. Den kommande kongressen liksom om 

Folkhögskolan i Gysinge.  

Detta finns fördjupad information om på PRO Info som gått ut till samtliga PRO föreningar 

 

Från Distriktsnivå i Regionala pensionärsrådet RPR informerar Håkan om att mycket cirkulerar 

kring Corona 19 och hur utvecklingen i landet och i länet är. Den andra frågan från RPR som 

Håkan tar upp är ersättningen till pensionärsorganisationerna. Distriktsstyrelsen har tagit fram 

statistik som visar att ersättningarna i Västernorrland är de näst lägsta i landet, 14 kr per 

medlem. Utifrån detta har regiondirektören fått ett uppdrag att utreda en höjning av 

ersättningarna till pensionärsorganisationerna. 

Redskapet beslutar: 
Att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 
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6. Information från KPR (Kommunala Pensionärsrådet) Kjell Olofsson 

Kjell Olofsson vice ordförande i Kommunala pensionärsrådet KPR informerar om KPR:s 

”arbetsområde” vilka möjligheter som finns att på verka frågor som rör äldre i Sundsvalls 

kommun. Vidare informerade han om vad som ses som viktiga välfärdsfrågor i framtiden. Han 

gav också en hänvisning till Sundsvalls kommuns hemsida där den som önskar fördjupa sig i 

KPR:s protokoll kan gå in och läsa. KPR kommer att göra studiebesök på äldreboendena.  

Niklas Säwén kommer gärna ut till PRO föreningar och diskuterar KPR och andra frågor. 

Redskapet beslutar: 
Att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 
 
7. Ekonomi. Hans-Gunnar Deldén 

Kassör Hans- Gunnar Deldén informerade om PRO Samorganisationens ekonomi. 

Under året till dags datum så har vi haft kostnader på 8 261kr samt i Pluskontot finns 21 139kr 

och Sparkontot är det 89 077kr 

Redskapet beslutar:  

Att godkänna den ekonomiska föredragningen 

8. Höstmötesbeslut 
 a) Verksamhetsplan 
Förslaget till Verksamhetsplan föredras av ordförande Inge Widén  Bilaga 2 
Redskapet beslutar: 
Att fastställa förslaget till Verksamhetsplan för 2022 
 
 b) Föreningsavgift till PRO Sundsvalls Samorg  
Inga föreningsavgifter kommer att betalas in från PRO föreningarna inom Samorg för 2022. 
Redskapet beslutar: 
Att godkänna att ingen Föreningsavgift uttas från PRO föreningarna för 2022 
 
 c) Styrelseersättning 
Förslag finns på att styrelseersättning utbetalas med 999 kr till Ordförande, kassör och 
sekreterare samt övriga styrelseledamöter med 500kr var. Revisorer med ett belopp om 
vardera 300kr. Detta är samma nivå som tidigare års ersättningar 
Redskapet beslutar  
Att godkänna det framlagda förslaget 
 
 d) Budget 
Förslag på Budget 2022 föredras av kassören Hans- Gunnar Deldén. Förslaget till Budget 2022 
innebär ett underskott på 10 250 kronor. 
Redskapet beslutar: 
Att godkänna förslaget till Budget för 2022 samt 
Att det beräknade underskottet 2022 är på 10 250 kr.   Bilaga 3 
 

9. PROs Organisationsutredning samt förslag på Distrikts ordf. 2023 – 2025 års  

handlingsplan samt stadgar 

För dagen inget nytt har hänt kring dessa frågor som kommer att tas upp på kongressen 2022 

Vi får nu vänta på hur kongressen tar för beslut i fråga om Samorganisationernas vara eller icke 

vara i framtida organisation samt hur det kommer att se ut med distrikten 
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10. Trafiksäkerhetsarbetet i Sundsvalls Kommun  
Christer Tarberg uteblev från representantskapet där han skulle informera om 
trafiksäkerhetsarbetet som sker inom Sundsvalls kommun.  
Redskapet beslutar:  
Att lämna denna punkt  
 
11. Styrelserapporter Inge Widén 

Inge Widén rapporterade: 

Att kallelse till Års- och höstmöten ska medlemmarna vara kallade minst 14 dagar före för att 

besluten ska vara giltiga 

Annonser i ST bör man i föreningarna se till att det finns i tidningen fredag, lördag eller söndag 

Detta pga. av att väldigt många i dag har inte tidningen alla 7 dagar utan har den endast som 

helgtidning 

Marknadsföring med att föra in Föreningsreferat i ST så att icke medlemmar ser att vi har 

attraktiva aktiviteter inom PRO 

Studiebesök hos Augustas Kök och Hotell Baltic den 1/11 var det endast 3 PRO föreningars 

ordföringar närvarande till ett mycket intressant studiebesök om vad man kan göra tillsammans 

Studier: ”Bli vän med din mobil” som Sundsvalls kommun bedriver på Stadsbiblioteket. De söker 

IT volontärer som kan informera vidare uti föreningarna. Kontaktperson är Angelica Lundqvist 

PROs Office 365 med molnlagring av dokument tillhörande PRO förening samt grupputskick 

genom Haraldsystemet.  

Kontakta gärna Inge Widén för att få skräddarsydd utb. för resp. PRO förening 

Redskapet beslutar: 
Att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 
 
12. Inkomna Motioner skrivelser mm. från föreningarna.  

Inga motioner eller skrivelser har inkommit från föreningarna. 

 

13. Nästa representantskapsmöte 

Nästa representantskapsmöte är Årsmöte den 12 maj 2022 

 

14. Avslutning 

Ordförande Inge Widén tackar alla för givande diskussioner och avslutar därmed 

representantskapsmötet 

 

Vid protokollet 

 

 

Marita Öhlén   Justerare: 

 

 

Inge Widén Bernd Magnusson  Ingrid Blomqvist 

Mötesordförande Justerare  Justerare 
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 Bilagor till protokollet 

 
Bilagor Nr. 1 

Presentation särskilt 

boende för äldre.pptx 
 

 

Bilaga Nr. 2 

VP_PRO 

Samorg_2022.docx  
 

Bilaga Nr. 3 

Budget 2022.xlsx

 


